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Geachte leden van de Provinciale Staten van de provincie Noord-Holland, 
 
Naar aanleiding van de Omgevingsverordening NH2020 hebben wij als fractie 
GroenLinks Medemblik een tweetal zienswijzen ingediend, beiden over het Bijzonder 
Provinciaal Landschap in onze gemeente. Wat ons betreft zouden de volgende 2 
gebieden tot BPL moeten worden bestempeld: het Kromme Leekgebied en het 
gebied rond het Egboetswater. In het eerste geval gaat het vooral om de 
cultuurhistorische waarde rond de eeuwenoude rivier, in het tweede geval vooral om 
de enorme potentie ten aanzien van natuurontwikkeling. 
 
De reactie van de provincie op onze zienswijzen was dat zij niet voldeden aan de 
‘Uitgangspunten begrenzing BPL’, waarmee bedoeld wordt dat beide gebieden niet 
tot de ‘huidige beschermingsregimes (PRV en PMV)’ behoren en niet direct grenzen 
aan het reeds bestaande BPL. Dat laatste is in het geval van het Egboetswater niet 
juist. Verder denkt de provincie dus niet inhoudelijk na over mogelijke nieuwe BPL-
gebieden en dat vinden wij buitengewoon onverstandig. Het mag als iets bijzonders 
worden beschouwd dat in deze tijd lokale initiatieven worden ontplooid voor nieuwe 
BPL-gebieden. Gemeentebesturen zijn hoofdzakelijk bezig om het BPL ingeperkt te 
krijgen, ten gunste van woningbouw. Wij zijn ook voor woningbouw, maar niet tegen 
elke prijs. Onze zienswijzen worden ondersteund door 7 van de 10 partijen in onze 
gemeenteraad en door de dorpsraden van de omliggende dorpen. Hieruit kan 
worden afgeleid dat zowel het Kromme Leekgebied als het gebied rond het 
Egboetswater lokaal als zeer waardevol worden beschouwd en dat ze daadwerkelijk 
bescherming verdienen tegen grootschalige woningbouw. 
 
Binnenkort komt onze wethouder namens de regio Westfriesland inspreken over 
ondermeer het BPL. Ook zij zal erop aandringen om het BPL zo veel mogelijk in te 
perken. Eigenlijk gaat het in deze discussie amper nog om de waarde van de 
gebieden. Voorop staat de behoefte aan zelfbeschikking, om zelf te kunnen bepalen 
waar wel en niet gebouwd mag worden. Wij vinden dat er meer inhoudelijk naar het 
BPL gekeken moet worden. In onze gemeente Medemblik liggen er dan kansen om 
gezamenlijk tot werkbare oplossingen te komen, waar iedereen vrede mee kan 
hebben. In onze gemeente valt dan te denken aan: iets minder BPL rond Abbekerk en 
iets meer BPL rond de door ons omschreven gebieden. 
 
Hierbij dus onze oproep: beoordeel onze zienswijzen inhoudelijk en ga alternatieve 
oplossingen niet uit de weg. 
 
 
George van Keulen, 
Raadscommissielid, 
namens de fractie van GroenLinks Medemblik. 


